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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kozma Ákos, alapvető jogok biztosa 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen következményei lettek a bicskei 
gyermekotthonról készült 2012-es jelentésnek? " 

Tisztelt Alapvető Jogok Biztosa!

Dr.  Szabó Máté, az akkori alapvető jogok biztosa 2012-ben az AJB-3091/2012. számú jelentésében
hívta fel a figyelmet a bicskei gyermekotthonban tapasztalt visszaélésekre és a gyermekvédelmi
rendszer hiányosságaira. A jelenlegi alapvető jogok biztosaként, kérem, szíveskedjen válaszolni az
alábbi kérdésekre: 

Van-e tudomása arról, hogy az egykori Emberi Erőforrások Minisztériuma a fentiekben hivatkozott
jelentést  követően  intézkedéseket  tett  annak  érdekében,  hogy  megszüntesse  a  visszaéléseket  a
bicskei gyermekotthonban? Amennyiben igen, milyen intézkedések voltak ezek?

Az  Alapvető  Jogok  Biztosának  Hivatala  kapott-e  bármilyen  visszajelzést  az  egykori  Emberi
Erőforrások Minisztériuma részéről a hivatkozott jelentés közzétételét követően?

Várom érdemi válaszát!


